
Zápis č. 1 

z jednání Rady školy 

 

 

 

Den jednání 6. října 2009  

Přítomni: Mgr. Milan Šoba, Mgr. Monika Nováková, Mgr. Zdeňka Linkensederová, 

 Mgr. Michal Souček, Dana Hnátovičová 

 Ing. Svatava Dvořáková, ředitelka školy 

Omluveni:  Mgr. Josef Jašíček 

Program 

1. Výroční zpráva školy za školní rok 2008/2009 

2. Zpráva o činnosti za rok 2008 

3. Projednání Školního řádu 

Ad 1 a 2 

Členové rady se seznámili s dokumenty, které jim zaslala ředitelka školy, a na jednání RŠ  

vyjádřili hlasováním souhlas s jejich zněním. 

Ad 3 

Členové RŠ obdrželi návrh změn ve školním řádu. Jeho znění bylo doplněno pokyny 

k provozu nově otevřeného studentského centra (SIC) a zúženo pro užívání PC učeben žáky. 

Tyto změny byly přijaty jednohlasně.  

USNESENÍ 

Do přílohy č. 1 Přehled o vnějších kontrolách doplnit informaci o kontrole hygieny. 

Další schůzka bude svolána na březen 2010. 

 

 

Blansko 10. října 2009  

Zapsala: Zdeňka Linkensederová 


